
Společné prohlášení 

 

 

S jakýmkoliv opatřením, které sníží negativní vliv dálnice na životní prostředí,  škodlivé vlivy na 

obyvatele, v obecném  slova smyslu souhlasíme. 

K požadavku pana Dohnala ze dne 23.11.2020, vedoucího OTH, abychom se jako členové Zastupitelstva 

města Fryštáku vyjádřili v řízení, týkajícím se protihlukových opatření budoucí dálnice D49- stavba 4901 

Hulín-Fryšták, konstatujeme, že bez odborných technických znalostí či poradce, se nemůže člen 

zastupitelstva odpovědně vyjádřit. 

Navrhujeme proto pouze, aby město Fryšták požadovalo provedení pasportizace výchozího hlukového 

pozadí. 

 

 

Michaela Nutilová, Dis. 

Alois Langer 

Mgr. Roman Lauterkranc 

členové ZMF 

Ve Fryštáku 3.12.2020 

 

 

 


